
 
2024.Évi beszámoló - HHK RÖK ELNÖK 

 

Tisztelt Küldöttgyűlés! 

 

Az alábbi éves beszámolóban szeretném összegezni a 2024es év során a Hadtudományi 

és Honvédtisztképző Kari Részönkormányzat által ellátott feladatokat, elért célokat, 

fejlesztendő dolgokat illetve esetleges problémákat.  

 

Szervezetvezetés: 

 

A részönkormányzat vezetését a márciusi hónap elején vettem át, így az onnantól 

kezdődő időszakról tudok beszámolni. 

 

A kommunikáció a kari vezetés illetve a zászlóalj vezetésével is nagyon gördülékenyen 

ment. Úgy gondolom sikerült nagyon jó kapcsolatot kialakítanom a vezetőkkel ami a 

részönkormányzatot is rengeteg oldalon előre vitte, illetve ezzel megalapoztam a jövőben 

is a jó hozzáállást a vezetés részéről. Az EHÖK részéről is úgy gondolom sikerült 

megtalálnunk a közös hangot, szinte minden kérdésemre megfelelő választ kaptam és 

úgy gondolom így mint új elnök is nagyon jól tudtunk együtt dolgozni. 

A választmány március után egy nagy változádon ment keresztül ugyanis szinte az összes 

tisztségben egy váltás következett be. Úgy gondolom mindenkinek sikerült megfelelően 

ellátnia az új tisztségét. 

A következő nagyobb lépés az októberi választások voltak ahol nagyon sok új tagunk lett 

így az új emberek beszoktatása volt. A tisztségek között is lettek új emberek így az ő 

irányításukkal is foglalkoznunk kellett a félév elején. 

Az év végére úgy gondolom, hogy jól össze tudtunk szokni, mint mindenhol itt is 

megvannak azok az emberek akik belülről probálják meg tönkretenni a rendszert de ez 

belső körben orvoslásra kerül.  

A következő évben újra a tisztségújítások lesznek a porondon, erre az új emberek 

betanításával és felkészítésével készülünk mindannyian. 

 



 
 

Tanulmányi: 

Az egyik legjelentősebb eredménye a HHK RÖK-nek a tanulmányi rangsorszabályzat 

megújítása volt. A módosítások célja az volt, hogy a rendszer jobban tükrözze a hallgatók 

teljesítményét, mind egyetemi részen, mind a zászlóalj életében, és ösztönözze a kiváló 

tanulmányi eredmények elérését. A szabályzat átalakításával sikerült olyan rendszert 

kialakítanunk, amely a jótanulóknak kedvezőbb pontozási rendszert biztosít, ugyanakkor 

a motiválatlanabb hallgatókat is arra ösztönzi, hogy jobban teljesítsenek. A módosított 

rangsorszabályzat néhány hallgató számára negatívumként hat, hiszen a szabályzat 

pontozási rendszere azon hallgatóknak, akik rosszul teljesítenek, pontlevonással bünteti. 

Mivel az új rangsorszabályzat most kerül bevezetésre, ezért fontosnak tartjuk, hogy 

figyelemmel kísérjük a szabályzat hatásait, és szükség esetén további finomításokat 

végezzünk. 

A hallgatókkal és a vezetőséggel való kommunikáció is jelentősen javult az elmúlt 

időszakban. Minden nap elérhetőek vagyunk a hallgatók felé, közvetlenül feltehették 

kérdéseiket a tanulmányi ügyekkel kapcsolatban. A vezetőséggel is szoros 

együttműködésben dolgozunk, hogy a hallgatók érdekeit képviseljük. 

Az EHÖK-kel való kapcsolattartás területén azonban még van fejleszteni való. Bár az 

elmúlt időszakban több közös programot is szerveztünk, a kommunikáció továbbra is 

javítható. A jövőben szeretnénk még több közös projektet indítani, és rendszeresebb 

konzultációkat tartani az EHÖK képviselőivel. 

 

Gazdálkodási: 

A 2024-es tevékenység során kiemelt figyelmet fordítottunk a hallgatói támogatások, 

ösztöndíjak, valamint a kollégiumi pályázatok bírálásra. A cél az volt, hogy hatékonyan 

képviseljük a hallgatók érdekeit, miközben biztosítjuk a támogatások átlátható és 

gördülékeny kezelését. 

Januárban az átadás-átvételi folyamat volt a fő prioritás. Februárban a rendszeres 

szociális támogatás pályázatainak lebírálása zajlott, amely során nagy hangsúlyt 

helyeztünk az adatvédelemre és a hallgatók pontos tájékoztatására. 

Tavasz folyamán a tanulmányi ösztöndíjak kiosztása, valamint az EHÖK Diákjóléti 

Bizottság tagfelvételi eljárása volt a fő tevékenység. Ezen kívül a hallgatói juttatási 



 
szabályzat (HTJSZ) módosításának előkészítésében is segédkeztünk, amely hozzájárult a 

hallgatói juttatások igazságosabb elosztásához. 

A nyári időszakot a kollégiumi pályázatok lebonyolítása jellemezte, amely során a 

szervezet nemcsak a HHK, hanem más karok hallgatóinak pályázatait is kezelte. A 

részönkormányzat GDPR checklist elkészítésével, a bírálatok lebonyolításával, valamint a 

hallgatók folyamatos tájékoztatásával segítette a gördülékeny munkafolyamatokat. 

Az őszi hónapokban a rendszeres szociális támogatások és tanulmányi ösztöndíjak 

második fordulójának lebonyolítása zajlott, amely során a szervezet kiemelt figyelmet 

fordított a bírálati folyamatok pontosságára. A hallgatói kérdések és problémák kezelése 

során folyamatos támogatást nyújtottunk, elősegítve ezzel a pályázati folyamat 

zökkenőmentes lebonyolítását. 

Az év során együttműködtünk az EHÖK-kel, és szorosan dolgozotunk együtt a gazdasági 

elnökhelyettessel, valamint a tanulmányi osztállyal.  

 

 

Rendezvényszervezés: 

Az idei év rendezvényszervezési szempontból eseménydús és tanulságos volt. 

Rendezvényszervezés részen a fő cél az volt, hogy olyan programokat hozzunk létre, 

amelyek támogatják a szervezet célkitűzéseit, erősítik a közösségünket, és minden 

résztvevő számára értékes élményeket nyújtanak. Az év során számos különféle 

eseményt szerveztünk, amelyek között szakmai találkozók, közösségi programok és 

különleges alkalmak is szerepeltek. 

A legtöbb eseményen sikerült elérnünk a kitűzött célokat. A résztvevők visszajelzései 

alapján a programok tartalmasak és érdekesek voltak, a szervezési munka pedig 

alapvetően zökkenőmentesen zajlott. A rendezvényeken való részvétel általában kielégítő 

volt, bár néhány esetben kevesebb résztvevő érkezett, mint amire számítottunk. Ez arra 

mutat rá, hogy a jövőben még jobban oda kell figyelnünk a célközönség igényeire és a 

kommunikáció hatékonyságára. 

Az év során azonban kihívásokkal is szembe kellett néznünk. Az egyik legnagyobb 

probléma a növekvő költségek kezelése volt. A rendezvények megszervezése sok esetben 

magas kiadásokkal járt, ami miatt alaposabb tervezésre volt szükség. Továbbá néhány 

alkalommal szervezési nehézségek is adódtak, például a helyszínek biztosításával vagy a 



 
programok időzítésével kapcsolatban. Ezeket a helyzeteket rugalmassággal sikerült 

megoldani, de tanulságként szolgálnak a jövőre nézve. 

A jövő évre vonatkozó terveink között szerepel, hogy a rendezvényeket még 

hatékonyabban szervezzük meg, és még jobban igazítsuk azokat a résztvevők igényeihez. 

Ehhez fontos lesz a korábbi visszajelzések elemzése és figyelembe vétele, hogy olyan 

programokat hozzunk létre, amelyek ténylegesen elérik a közönséget. Emellett 

szeretnénk, ha a rendezvényeink még szélesebb közönséget szólítanának meg, 

különösen azokat, akik eddig kevésbé vettek részt a programokon. Fontos célkitűzés az 

is, hogy minél több esemény megvalósulhasson a rendelkezésre álló forrásból.  

 

Adminisztráció: 

Adminos részen nem volt különösebb újítás az év során a feladatok nem változtak így 

talán ezt a tisztséget tudnám idén a legnyugisabbnak ítélni. 

 

Kommunikáció: 

Az év során mindig arra törekedtünk, hogy a hallgatói közösség igényeit szem előtt tartva, 

naprakész információkat és kreatív tartalmakat osszunk meg. Úgy érzem, a munkánk 

eredményes volt és jelentős mértékben hozzájárult a kari közösségi élethez. A 

legnagyobb elégedettséget az jelentette, hogy a hallgatók aktívan reagáltak az általunk 

megosztott tartalmakra, legyen szó egy posztról vagy épp a kérdőívünkről. Jó volt látni, 

hogy az erőfeszítéseink kézzelfogható eredményeket hoztak, és valóban segítettük a 

közösséget azzal,hogy időben és érthetően kommunikáltuk az információkat. Különösen 

büszke vagyok a nagyobb események, mint a gólyatábor vagy a Military Power Challenge 

dokumentálására és promóciójára. Természetesen voltak nehezebb pillanatok is, például 

amikor a határidők szorítottak, vagy egy-egy projekt több energiát igényelt, mint 

gondoltuk. De ezekből tanultuk a legtöbbet: hogyan lehet hatékonyabban tervezni, 

jobban együttműködni a többiekkel és még profibb tartalmat előállítani. Az idei tanév 

Kommunikációs Bizottsága számos motivált, ügyes és kreatív hallgatóból állt össze, így 

izgatottan várom a további időszak közös munkáját. 

Kollégium: 

A 2024-es év folyamán a Hadtudományi és Honvédtisztképző Kar Hallgatói 

Önkormányzatának Kollégiumi Bizottságért felelős elnökei tartották a kapcsolatot a 



 
kollégiumi osztállyal, illetve fenntartották a szakmai együttműködést az Államtudományi 

és Nemzetközi Tanulmányok Karának Hallgatói Önkormányzatában helyet foglaló 

Kollégiumi Bizottsággal. 2024 nyarán megtörtént a kollégiumi helyékért szóló pályázat 

kiírása, ahol a felsőéves pályázati időszakot egy Neptun rendszer hiba nehezítette, amely 

mind a hallgatóknak, mind a bizottságnak okozott fennakadást, de végül ezen a 

problémán sikerült átlendülni. A HHK HÖK KB évközben a hallgatók, és a kollégiumi 

osztály segítségére állt, ha probléma merült fel, illetve a megszokott kollégiumi 

feladatokban. 2024 októberével a bizottságon belül megtörtént a pozíció átadása, és a 

bizottság is újjászerveződött. A személyi változást követően az új bizottság november 

hónapban megkezdte működését jelentős létszámmal, annak fényében, hogy az Orczy 

úti Kollégiumban lakó hallgatók számára a mindennapokban továbbra is elérhetőek 

legyenek, és mindent megtegyen a kollégiumi élet színessé tételéért. A bizottság tagjaira 

háruló munkákat és akadályokat jól veszi a csapat, és a jövőben reméljük pozitívan 

számolhatunk be az elkövetkezendő év tevékenységeiről. Ezentúl várjuk a féléves 

kollégiumi jelentkezési időszak, erre az újonnan bizottságba lépő tagok számára pedig 

útmutatói előadást kívánunk majd tartani. 

 

 

 
Budapest, 2024.december 05.   

Tisztelettel:                    Palkovics Vivien s.k.  
elnök  

Hadtudományi és Honvédtisztképző Kar  
Hallgatói Részönkormányzat  

 


